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Voor de Verkiezing van de Tweede Kamer op 15 maart zijn er drie activiteiten in voorbereiding: 
Zaterdag 4 maart van 11.00 – 15.00 uur: flyeren bij de AH Elst en flyer rondbrengen in de wijken 
rond de AH 
Zaterdag 4 maart WERV slinger: vertrek om 9.45 uur uit Ede. Dan via Bennekom naar Wageningen 
en Rhenen (rond 11.30 uur). Dan Veenendaal (lunch) en ’s middags Ede. 
Zaterdag 11 maart: van 11.00 15.00 uur: verkiezingsmarkt AH/Jumbo Rhenen 
 
WIE DOET MEE? Mail rhenen@pvda.nl 

 
 

raadsvergadering december 2016 
 

 
Binnenstad januari 2017. Cuneratoren komt 
langzamerhand uit de steigers en de plannen voor 
herinrichting van de binnenstad zijn door de Raad. 

 
Discussie over opknappen binnenstad van Rhenen  
In december is stilgestaan bij het opknappen van 
het centrum, het tegengaan van de leegstand van 
winkels in de binnenstad en bij het door de 
Progressieve Combinatie ingediende plan voor een 
Gevelfonds. 
 



De plannen voor de opknapbeurt en de activiteiten gericht op het tegengaan van de 
leegstand van winkels (waarbij ook de winkeliers gaan bijdragen) werden aangenomen.  
Het voorstel om de grote plataan te kappen werd daarentegen met een stem meerderheid 
verworpen en ook het voorstel voor het instellen van een gevelfonds vond uiteindelijk ook 
geen genade in de raad. Jammer want juist de uitstraling van de wederopbouwarchitectuur 
zou een meerwaarde kunnen geven aan onze stad en juist kijkers en kopers aan kunnen 
trekken. 
 

Wethouder van de Berg heeft wel toegezegd om het een en ander op zijn mogelijkheden te 
onderzoeken en om eventueel te zijner tijd met een voorstel naar de raad te komen. 
Toch jammer, nu zijn de geesten rijp en nu gaan we verbouwen. Bovendien zou er bij nieuwe 
eigenaren van de nu nog leegstaande winkels enthousiasme kunnen zijn voor een 
gevelaanpassing. Volgens kenners zouden met een geringe tegemoetkoming uit een 
gevelfonds deze eigenaren over de streep gehaald kunnen worden om hun gevels aan te 
passen. 
 

De werkzaamheden in het centrum zullen in de tweede helft van 2017 aanvangen en een 
jaar gaan duren. 
 

raadsvergadering 31 januari 2017 
 

Collectie van het Museum 

Naast een aantal hamerstukken stond o.a. de Museumcollectie op de agenda.  
Bij de verzelfstandiging van het museum was het oorspronkelijk de bedoeling om ook de 
museumcollectie over te dragen. Het beheer van de collectie zou door een nog op te richten 
collectiestichting worden gedaan. Bij nader inzien is dat geen goed idee. Bijvoorbeeld het 
vervreemden van stukken uit de collectie zou niet zomaar voorkomen kunnen worden. 
Om deze reden en omdat er geen extra kosten mee zijn gemoeid (de verzelfstandiging was 
immers een bezuinigingsoperatie) stelde het College van B&W voor de museumcollectie in 
gemeentehanden te houden. Het voorstel werd aangenomen. 
 

Aanpassing Algemene Plaatselijke Verordening APV 
De Algemene Plaatselijke Verordening (APV) is aangepast. Ook dit voorstel is aangenomen. 
 

Bestemmingsplan in Elst 
Een uitgebreide discussie vond plaats over een bestemmingsplan in Elst voor de Vissersweg 
42-44. Er lag een principeverzoek voor om via deze bestemmingsplanwijziging in te stemmen 
met de bouw van een drietal woningen. Met name D66 was daarbij erg bezorgd over het 
opnieuw mogelijk maken van de bouw van luxe woningen terwijl er juist ook in Elst behoefte 
is aan sociale woningbouw. 
Het probleem is echter dat het hier om particuliere grond gaat. Hierop is sociale woning-
bouw moeilijk te realiseren.  
 

D66 had ook bezwaar tegen het aanbrengen van een splitsing in de portefeuilles Ruimtelijke 
Ordening en woningzaken binnen B&W. Het is nu juist een bewuste keuze geweest van dit 
college, om woningzaken juist sec te kunnen bejegenen, zonder de zware invloed van de 
ruimtelijke ordeningsbelangen. 
De raad steunde het collegevoorstel. 
 
 
 



Grenscorrectie Rhenen-Veenendaal 
Rhenens Belang had bij de agendavaststelling via een ordevoorstel de behandeling van het 
agendapunt ‘Onderzoek mogelijke grenscorrectie Rhenen-Veenendaal’ willen uitstellen. 
Geen van de raadsleden steunde echter het voorstel van Rhenens Belang waarmee de 
behandeling van dit agendapunt door kon gaan. 
 
Belangrijk discussie punt was het feit dat er op dit punt in 2009 een besluit was genomen 
door de Rhenense Raad . Dit besluit is verder in een la is blijven liggen, waarschijnlijk omdat 
Veenendaal de uitkomst van dit besluit toen niet zo zag zitten. Nu is er echter een aantal 
burgers dat meent problemen te ondervinden van het verloop van de huidige grens tussen 
beide gemeenten bij bijvoorbeeld de aanleg van de glasvezelkabel en het functioneren van 
de afvalophaaldienst.  
Onze burgemeester wil nu heel praktisch onderzoeken doen naar de problemen die er zijn, 
hoe die zijn op te lossen en dat in samenwerking met Veenendaal te doen. 
De raad stemde in met het collegevoorstel. 
Door de lange discussie over het al dan niet behandelen van de grenscorrectie sloot de raad 
toch nog na tienen. 
 
 

Column van de fractievoorzitter 
 

Onze lijsttrekker Lodewijk Asscher zei het helder deze week: “We leven in ongebruikelijke 
tijden”.  
De president van Amerika zegt rare dingen en doet rare dingen. Hij krijgt steun vanuit niet 
onverwachte hoek: Wilders, Le Pen en de Alternatieve für Deutschland. Het is benauwend. 
Zo zelfs dat nu voor het eerst openlijk de verwijzing naar de jaren dertig wordt gemaakt, 
zelfs door de paus. 
Wat mij nog het meeste boos maakt is het verwijt dat dit allemaal het resultaat zou zijn van 
de verwaarlozing van de burgers door de elite. 
Naar mijn overtuiging was het juist de elite die gestreden heeft voor gelijke rechten, voor 
gelijke kansen, voor betere omstandigheden van burgers. 
Zeker, ook die elite heeft fouten gemaakt. Toch durf ik nog te zeggen dat ik de trotse 
erfgenaam ben van de Sociaal Democratische Elite! 
Ineke Holierook. 
 
 
 

Wie doet wat? 
Fractie  
Ineke Holierook (vz), Engweg13, 3921 DN Elst, 0318-472885, e-mail holierook@planet.nl  

sociaal domein, welzijn, ruimtelijke ordening, volkshuisvesting;  
Fractievolger  
Eef Brouwer, Fabrieksweg 2A, 3922 GA, Elst, 0318-470464, e-mail eef.brouwer.pvda@hotmail.com  

financiën (tevens lid auditcommissie en commissie bezuinigingen), binnenstad.  
Afdelingsbestuur  
Voorzitter: Aart Schoenmaker, Bovenweg 49, 3911 SG Rhenen, 06-51195524  
e-mail aart.schoenmaker@wxs.nl  
Secretaris/webmaster: Jaap van der Heiden, Woudweg 47, 3921 CP Elst, 0318-471769; 06-45367689  
e-mail rhenen@pvda.nl  
Penningmeester: Mark de Bode, Ericalaan 27, 3911 XM Rhenen,tel. 0317-616542  
e-mail markdebode@gmail.com  
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bankrekening: NL56RABO0135089298  
Leden:  
Marijke Guichelaar, Molenberg 39, 3911 PR Rhenen, 0317- 615465  
e-mail m.guichelaar@ziggo.nl  
vacature  

Afgevaardigden  
Aart Schoenmaker (gewest)  
 

 

De webadressen zijn: Website: http://rhenen.pvda.nl/ 
 

Facebook: https://www.facebook.com/pvdarhenen 
Twitter:      https://twitter.com/PvdARhenen 
 

Google+:    https://plus.google.com/103336261116872711182/posts 
PvdA correspondentie/contactadres : Woudweg 47, 3921 CP Elst Utr 
rhenen@pvda.nl   http://www.rhenen.pvda.nl 
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